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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Znak
(THE TOKEN)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  sobotu večer  8.2.1964 v Bakersfield, CA

1 ...byť Slovo. Pamätajte zajtra popoludní. (Prázdne miesto na páske -
vyd.) To je v poriadku. Ale viete kde ja myslím, je to cestou okolo 50míľ.
2 V knihe Exodus čítame dnes večer z 12. kapitoly 12. a 13. verš.
Verím, že by to bolo pekné, ak počas čítania Slova budeme stáť v úcte
k Bohu.

Exodus 12. 12.

Pretože v tú noc pôjdem Egyptskou zemou a pobijem všetko
prvorodené v Egyptskej zemi od človeka až do hoväda a na
všetkých bohoch egyptských vykonám súdy, ja Hospodin. A tá
krv vám bude na znak na domoch, v ktorých budete, a keď
uvidím krv, preskočím vás, a nebude medzi vami rany zahubiť,
keď budem biť prvorodené v Egyptskej zemi.

3 Skloňme naše hlavy.
4 Bože Otče, prosíme, dnes večer, keď sa budeme skúmať a pozorovať
či tá Krv je dostatočná a či je na dosah. Keď budeme kázať Tvoje
Slovo, nech nás vedie Duch Svätí, v Ježišovom Mene. Amen. Môžete si
sadnúť.
5 Náš text Písma nás dnes večer prenáša späť v Exodus. Exodus to
znamená „vyjdenie”. A toto, my sme všetci oboznámení s tou dobou, čo
do súvislosti. Ako tému vezmeme Znak. Znak, čo je znak? Znak je
znamenie, že cena bola zaplatená.
6 Ako vlakový, alebo autobusoví cestovný lístok. Keď cestujete
autobusom, nastupujete, mnohé mestá to ešte stále majú. Buď to,
alebo lístok je znakom. Ak idete na vlak, alebo na lietadlo, kupujete si
lístok. To nie sú peniaze ktoré ukazujete keď nastupujete, to je znak váš
lístok, alebo váš malý znak ktorý máte. To ukazuje že máte zaplatenú
požadovanú cenu. Oni požadujú určitú cenu, a tá cena bola zaplatená.
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7 A tá téma, o ktorom dnes večer hovoríme bude, Božia požiadavka za
Izrael, požiadavka Jahveho bola krv baránka. To bola Jeho požiadavka!
a to malo byť ako znak. Ten znak ukazoval, že požiadavka bola
splnená, to čo Boh požadoval bolo splnené.
8 To čo požaduje železnica, ten znak ukazuje, že to bolo splnené. Vaše
cestovné je zaplatené. Vy ste pripravený nasadnúť do vlaku, lietadla,
autobusu, čokoľvek to je, ale musíte mať ten znak. Vy bez toho znaku
nemôžete ísť ďalej. Mnohé z tých cestovných spoločností neprijmú
vaše peniaze, keď budete vchádzať do lietadla, nastupovať tam a
poviete, „Chcem si kúpiť lístok.” Vy si idete obstarať svoj lístok predtým.
Vy ten lístok musíte mať a práve to je ten znak, ktorý vy musíte obdržať.
Peniaze samotné sa neosvedčia. Vy musíte mať ten znak.
9 Život vyšiel z obeti, a tak krv bola znakom. Jeho nariadenia boli
vykonané.
10 To je to čo bolo v Egypte, v tú strašnú noc, tesne pred tým ako uderila
smrť, tá posledná pliaga Boh ukázal v Egypte Svoje veľké znamenia a
zázraky Svoju trpezlivosť a láskavosť voči faraónovi a všetkým jeho
ľuďom. On poslal cez zem mnoho veľkých znamení. Poslal im proroka,
ukázal im znamenia a zázraky, Stĺp Ohňa a všetko to čo činil a oni aj
tak neučinili pokánie. Neprišli k Bohu. Oni ignorovali všetky Jeho
znamenia. Oni ignorovali Jeho proroka. Oni ignorovali Jeho posolstvo.
Oni chceli svoj vlastný spôsob. Tak Boh ich mal už po krk, povedal,
„Teraz učiním rozdelenie medzi tými ktorí veria a tými ktorí neveria.”
11 Myslím, že my teraz žijeme v tom čase, keď Boh robí výber. ľudia buď
budú veriť, alebo nebudú veriť.
12 Boh požadoval znak a tým znakom bol nevinný baránok, ktorého on
dal ako náhradu za smrť, v záhrade Eden. A vtedy, keď bol baránok
zabitý, krv bola umiestnená na dverách, a to bolo na to, aby to
ukazovalo, že požiadavka bola vykonaná.
13 Ó myslím, že je to pre nás veľká lekcia, keď na to hradíme. Vidíte ako
ten veriaci, ako on bol zidentifikovaný tým znakom krvi. On musel, ten
veriaci musel vziať baránka, zabiť ho, baránka na dom, naniesť krv
yzopom, to je len také malé krovie, ktoré rastie tam v tom kraji. My by
sme to nazvali obyčajnou burinou. Oni museli použiť tú krv. To
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nanášanie krvi yzopom, to znázorňuje vieru. Často si ľudia myslia, že
musia mať nejakú neobyčajnú vieru, aby boli veriacimi. Nie je to tak.
Yzop o tom hovorí, len obyčajná burina, ktorú by ste si kdekoľvek mohli
obstarať, zodvihnite ju, namočte ju do krvi a naneste tú krv.
14 Tá krv je nanesená. dnes večer prostou vierou. Práve že nič
neobyčajného; je to rovno okolo vás, všade. Úplne jednoducho ako
dieťa, načiahnite sa a uchopte to a naneste krv. Yzop je pre veriaceho
len prostá detská viera. Nie je to nič mimo vášho dosahu. Nemusíte sa
načahovať veľmi ďaleko, aby ste to získali.
15 Ten yzop, ktorý rastie tam v tom kraji, vyrastá v trhlinách múrov, také
malé kosoštvorcové lístie. Kdekoľvek ho môžete nazbierať. Práve tak
ako trávu alebo burinu teraz tu u nás. Len to zodvihnúť, použiť to,
naniesť to na dvere.
16 To je spôsob ako má byť použitá viera; vezmite trochu viery a naneste
Krv Ježiša Krista, vierou na dvere srdca.
17 To oddeľovalo a činilo rozdiel medzi tými, ktorí vychádzali z Egyptu, a
tými ktorí zostávali v Egypte a zahynuli s ním. To učinilo rozdiel.
18 Je to zvláštne, ako Boh stále pracuje skrze znaky, signály znamenia,
a tak ďalej. On to stále tak robil. To je Jeho spôsob, keď robí čokoľvek
On to nikdy nerobí inak. Boh nikdy nerobí nejaký krok, dokiaľ to
neznázorní takýmto spôsobom.
19 Akým spôsobom Boh začína, takým spôsobom On aj končí. On je
nekonečný, všemohúci, všadeprítomný, vševedúci. On nepotrebuje
nikoho pomoc. On nepotrebuje naše výklady, ako som povedal minulý
večer. On nás nepotrebuje, aby sme vykladali Slovo a hovorili čo Ono
znamená. On hovorí že to čo Ono povie to sa stane, to je výklad. Nikto
to nemusí vykladať. Keď Boh povie, „Nech sa stane to a to” a to sa
stane. Tým to on vyložil.
20 Mohli by sme povedať, „Dni zázrakov pominuli. Také niečo ako krst
Duchom Svätým neexistuje.” Ten človek, ktorý Tomu verí, Boh ku nemu
hovorí, a to je výklad. Oni to obdržali! Oni vedia, že to majú, pretože
Boh dal Svojmu Slovu Svoj vlastný výklad.
21 To je to čo On požadoval tej noci, aby oddelil veriacich od
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neveriacich. Veriaci bol zidentifikovaný so svojou obeťou. On musel
použiť krv. To nebolo len „vziať a zabiť baránka, vypustiť tam niekde krv,
alebo ju držať v mise, alebo ju vziať do susedov.” On musel tú krv
použiť!
22 Tak isto je to dnes večer. My sme mohli prísť a sympatizovať so
všetkým čo Boh činí, ale to nie je to čo on požaduje. Vy to musíte
použiť. Nepostačí to, kým to neaplikujete. Krv musí byť použitá, to
ukazuje, že vy ste zidentifikovaný. Veriaci položil svoju ruku na baránka
a potom ho zabil, stotožnil sa s obeťou.
23 To isté robíme my dnes večer, kladieme svoju ruku na našu Obeť a
identifikujeme sa s Ním. A on je Slovo. My musíme byť zidentifikovaní
jedine skrze Krista, a to je vtedy, keď sme zidentifikovaní so Slovom,
pretože on je Slovo, vždy ním bol. „Na počiatku bolo Slovo, to Slovo
bolo u Boha, a to Slovo bol Boh. A to Slovo sa stalo telom a prebývalo
medzi nami. To isté včera, dnes i naveky!”
24 Toľko Slova je udelené každej generácii. Boh tam niekoho posiela a
identifikuje to Slovo, skrze Svoj vlastný výklad.
25 Vyznania viery' a všetko ďalšie držali vždy cirkev v takom zmätku, že
každý hovoril. „Toto je takto a toto je takto, a toto je to čo musíš robiť.”
Ale Boh prichádza a vstupuje na scénu a vyplňuje to čo On povedal že
sa stane, to je výklad. Nepotrebuje nikoho aby povedal; žiadneho
hriešnika alebo organizácie, ani žiadnu veľkú denomináciu, ani nič iné,
aby vyložili Slovo; žiadneho biskupa, arcibiskupa, pápeža, alebo
niekoho iného. To nie je to. Boh dáva Svoj vlastný výklad, keď to čo On
zasľúbil, On činí.
26 Ako som už mnohokrát povedal, keď On riekol, „Buď svetlo,” a bolo
svetlo, to je výklad. To nič viac nepotrebuje, nič ďalšie čo by sa To
snažilo vyložiť. Boh sa sám vykladá.
27 Tá krv je použitá a veriaci sa zidentifikoval s krvou tým, že ju použil vo
svojom vlastnom dome, nanesúc ju na dverách, kde on nemôže
vychádzať alebo vchádzať bez toho aby bol oboznámený s krvou.
Veľmi dokonalý obraz dneška, na Krv Ježiša Krista. Teda krv bola
znakom stotožnenia sa. Dnes je Kristus znakom stotožnenia sa
veriaceho.
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28 Život zvieraťa. Dôvod, prečo v tých dňoch museli použiť tú chemickú
krv, vziať ju na yzop, umiestniť ju na futrách dverí a nad dverami je,
preto že zviera ... Veriaci, ktorý položil svoje ruky a zidentifikoval sa so
zvieraťom, život, ktorý bol v tom zvierati sa nemohol navrátiť späť na
veriaceho, preto že zviera nemá dušu. On sa vôbec nestal lepším.
29 Pozorujeme dnes, že my ľudia, hoci upadnutí, v tomto upadnutom
stave, staviame lepšie domy, vyrábame lepšie autá. Berieme to, čo Boh
stvoril, premieňame to a činíme z toho niečo, aby sme si pomohli. To
ukazuje, že sme synovia Boží, vo svojom upadnutom stave, jednako my
máme dušu. My nemôžeme niečo stvoriť, tak ako to urobil Boh. Ale
môžeme vziať to čo On stvoril a činiť podobný výtvor z toho, čo On už
stvoril.
30 Zvieratá to nerobia. Pes stále žije takým istým spôsobom ako žil.
Vtáci naďalej stavajú hniezda. Ryby majú svoje ikrové miesta. V tom nie
je rozdiel, pretože (prečo?) oni nemajú dušu. Ale to dokazuje, že človek
je podľa obrazu svojho stvoriteľa. Preto, keď zomrelo zviera a krv bola
preliata, buňka bola porušená, život je v krvnej buňky. A keď tá buňka
bola porušená, veriaci musel vziať tú chemikáliu krvi a dať ju na dvere
aby tak mohla byť viditeľná tým telesným okom. Pretože život, ktorý bol
vo zvierati sa nemohol navrátiť ne človeka nemajúc dušu, preto sa to
nemohlo zmiešať s dušou človeka. Zvierací život nemôže prísť naspäť
na ľudskú bytosť.
31 A tak, naša Obeť dnes, nie je len obyčajná ľudská bytosť, ale to bol
sám Boh ktorý bol zamanifestovaný v tele tu na zemi. Keď tá krvná
bunka bola porušená, nevydala len dušu nejakého človeka, alebo
ducha človeka, alebo Boha samého, ktorý bol v tom človeku
zidentifikovaný, navracia sa späť na veriaceho v krste Svätého Ducha.
To je ten Znak, ktorý Boh dnes požaduje. Znak dneška, ktorý my
musíme mať, musí byť Svätý Duch. To je Boží požadovaný Znak.
Dokážem vám to skrze Písmo.
32 Bez Ducha Svätého nevystavíte ten Znak. To je ten Znak, ktorý
ukazuje, že vy ste sa zidentifikovali s Obeťou a Boh vám poslal naspäť
Znak, aby ukázal, že ste boli prijatí. Kým sa to nestane, nezáleží na
tom, aký ste dobrý, koľko toho viete ako univerzitný profesor, dobrí
človek, kazateľ, Čokoľvek to môže byť. Vy nie ste vôbec uznaný, až
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kým nemôžete ukázať ten Znak.
33 Izrael v tomto exoduse, keď oni vychádzali v tom čase, oni museli
mať ten znak, aby dokázali, že boli zidentifikovaní so svojou obeťou.
34 A dnes večer, Boh požaduje krst Duchom Svätým, na dôkaz, že sme
boli zidentifikovaní vo vzkriesení Ježiša Krista. Nič nemôže byť bez
toho. Biblia to jasne učí a my tomu musíme veriť. To je Božie Slovo.
Boh to vyžaduje. My máme znovu Exodus. Všetci to vieme. Izrael
pochodoval do zaľúbenej zemi a Nevesta pôjde veľmi skoro do svojho
Domu.
35 Zisťujeme, že krv bola znakom, a – a bol zidentifikovaný. Každý bol
zidentifikovaný cez krv.
36 Duch Svätý je dnes naším Znakom, aby nás zidentifikoval s Ježišom
Kristom, v Jeho vzkriesenie. Tá krv je použitá vierou.
37 Tá chemikália krvi nemôže pokropiť každé srdce, my to vieme,
pretože ona bola vyliata na Golgote. Ona skropila zem, ale mimo toho,
keď tá krvná bunka bola porušená, ona zo seba vypustila Boha, aby sa
navrátil na veriacich, skrze posväcujúcu moc, ktorú tá Krv mala.
38 Boh, na počiatku, bol Boh, Otec, ktorý nad všetkým prebýval.
39 Práve tak ako ten St1p Ohňa, ktorý viedol deti Izraela cez púšť. On
zostúpil na horu. Ak sa niekto len dotkol tej hory, musel byť za to zabitý.
Boh je svätý a nemôže v žiadnom prípade prehliadnuť hriech. A človek,
ktorý sa dotkol hory zomrel, dokonca aj zviera muselo byt prebodnuté.
Keď Boh zostúpil, on bol svätý.
40 Potom Boh, znižujúc sa, zostúpil dole a bol učinený v podobu
človeka, že sme sa “Ho mohli dotýkať,” hovorí Biblia. V tej malej,
drobnej Krvnej bunky!
41 Mnohí židia chcú povedať že on bol žid. Mnohí z nás chcú povedať,
že On bo žid. On nebol ani žid, ani pohan. On bol Boh. On bol Bytosť
stvorená rukami Všemohúceho Boha. Boh si stvoril chrám, v ktorom
Sám prebýval, ktorý my poznáme ako „Syn Boží”. Presne tak. Božstvo,
najvyššie božstvo Ježiša Krista, pretože Boh prebýval v ňom.
42 Peter povedal, „Mužovia Izraeliti, Ježiša Nazaretského, muža od
Boha pred vami presláveného mocami a zázrakmi, ktorého ste vzali a
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rukami bezbožných ste ukrižovali. My sme svedkami Jeho vzkriesenia,”
vtedy keď bol na nich vyliaty Duch Svätý.
43 A tak my nachádzame, ako sa Sám Boh, tam v tej veľkej udalosti
identifikoval s Izraelom a požadoval to zidentifikovanie.
44 No nachádzame, že židia by mohli povedať, oni by mohli povedať,
„No dobre, no, počkaj len minútku. Ja som ... Ja som žid. Ja som ... Ja
som v Abrahámovej zmluve. Som obrezaný.” Zmluva bola anulovaná ak
nebol vystavený znak. Premýšľajte o tom! Hovorím o Znaku na tento
deň. Ak tá krv nebola vystavená, ten znak, nestarám sa o to, čo všetko
by ste mohli ukázať, že ste žid, koľkokoľvek toho nahovoriť, že veríte.
Môžete byť rabbi, kňaz, alebo čokoľvek iné, ale ten znak musel byť
použitý. Nie tak a zase inak, áno alebo nie; On by prešiel pomimo až
keď o uvidí krv.
45 Nejakí ľudia mohli povedať, „Poď tu nabok. Ja môžem dokázať, že
som bol obrezaný ôsmeho dňa. Kňaz má o tom záznam. Moje meno je
tam v tej knihe.” To s tým nemalo nič spoločného. Ak nebol vystavený
ten znak, zmluva bola anulovaná. To bolo bez účinku.
46 Musíme na to pamätať čo hovorí Boh. On to nikdy neodvolal, on to
doplnil. „Počuli ste, že bolo povedané starým: nescudzoložíš, ale ja vám
hovorím že každý kto by pozrel na ženu s myšlienkou požiadať ju, už s
ňou scudzoložil.” On nič neodvolal. On to doplnil. Zveličil. To je to čo On
robí. On postupne zveličuje všetky svoje diela.
47 Tam prechádzame z jedného cirkevného veku, od Lutera k
Wesleyovi, k Letničným, a tak postupne ďalej a ďalej. A keď
postupujeme dopredu, Boh postupne zveličuje to isté Slovo, necháva to
práve takto ísť, až nakoniec cirkev vojde do podoby Ježiša Krista, to
bude Jeho Nevesta, ktorú on vezme domov, áno, to je to na čo my dnes
očakávame. Samozrejme, my sme si vedomí, že cirkev pôjde cez
súženie, ale Nevesta nie. Ona bude vzatá z cirkvi, práve tak ako bol
vzatý Izrael z Egyptu. Teraz zisťujeme, že Duch Svätý je ten Jediný,
ktorý nás identifikuje s Ježišom Kristom.
48 Židia mohli povedať, „Áno, my sme Židia podľa zmluvy.” Ale ak oni
nemali znak, tá zmluva nemala žiadny účinok.
49 To isté platí dnes. Nezáleží na tom akí sme my dobrí, nezáleží ...
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Môžete povedať, „Dobre, ja som ... Urobil som toto, a urobil som všetky
tie veci. Platil som svoje desiatky. Patril som do cirkvi a činím všetko
toto. Boh požaduje Znak, ktorý ukazuje, že ty si bol zidentifikovaný so
svojou Obeťou, s Tým, o ktorom tvrdíš, že ho máš, s Tým, o ktorom
veríš, že ho máš.
50 Peter povedal, „Čiňte pokánie, a nech sa pokrsti každý jeden z vás na
Meno Ježiša Krista na odpustenie svojich hriechov a dostanete dar
Svätého Ducha. Lebo vám patrí to zasľúbenie a vaš im deťom a
všetkým na široko ďaleko, ktorých a koľkýchkoľvek si povolal Pán náš
Boh.”
51 Kto je ten hriešnik ktorý to zmení a povie! „Dni zázrakov pominuli.”
Kto to urobí a povie, že Božie Slovo sa mýlilo?
52 Keď On povedal, „Ktokoľvek vzýva Meno Pánovo! Pretože to
zasľúbenie je pre vás a pre vaše deti, a pre všetkých na široko ďaleko,
koľkýchkoľvek si povolá Pán náš Boh.” On na nich otlačí ten Znak.
53 To činí rozdiel medzi veriacim a neveriacim. Tí boli zapečatení
Kráľovstvom Božím a tamtí boli označení znamením šelmy, a tí ktorí
boli označení znamením šelmy, nemohli obdržať pečať Božiu. Dnes
nastáva tá istá vec a my to vidíme rovno pred našimi vlastnými očami.
54 Nezáleží na tom aký ste vy dobrý, alebo koľko o tom hovoríte! že ste
veriaci, Boh požadoval znak. On to požadoval v Egypte, On to požaduje
dnes. Znak je práve tak isto požadovaný v tejto dobe, ako bol
požadovaný v tamtej. Nestarám sa o to či ste boli študentom Biblii, ako
dobre viete vyložiť Písmo; to isté môže robiť Satan. Ale pamätajte, to s
tým nemá nič spoločného. Boh požaduje jednu vec, to je Znak. Ten
Znak ukazuje, že ste zidentifikovaný so svojou Obeťou, o ktorej tvrdíte
že Ju ctíte. Amen. To je ono. “Keď uvidím Krv,” alebo znak, “Krv bude
znakom, keď uvidím krv preskočím vás.”
55 Smrť bola vtedy pripravená aby udrela Egypt, tak ako nikdy. Bol to
náramne hrozný čas. Boh im bol ukázal milosť, tým že im ukazoval
Svoju moc, znamenia. Oni stále netúžili činiť pokánie, netúžili obrátiť sa
späť. Oni nechceli nič také. Oni tomu neverili. Oni neverili tomu
posolstvu, ktoré nasledovalo. Boh im poslal posolstvo, oni tomu neverili.
Oni chceli ísť len tak ako išli.
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56 Práve dokonalý predobraz dneška, to isté. Každá duchovná udalosť a
každé duchovné znamenie je varovaním od Boha, že sa niečo chystá
udiať, ak to znamenie pochádza od Boha. Ak je to spôsobené
človekom, nemá to s tým nič. Len keď je to poslané od Boha! Každý
vie, že Boh posiela znamenia, ak je to nadprirodzené znamenie, on s
tým znamením pošle posolstvo. Vždy to tak robil, nikdy to nezanedbal
učiniť. Vidíme veci, ktoré nie sú znamenia Božie, dobre, potom to
nebude nič, pretože nie je v tom Boh. Ale keď je v tom Boh, bude za
tým nasledovať posolstvo, a to posolstvo musí byť podľa Písma. To
musí byť Biblické posolstvo. To musí byť TAK HOVORÍ PÁN. Každá
duchovná udalosť je znamením od Boha.
57 Tak ako toto posolstvo a znamenia nasledujú v tomto dni, ako to bolo
aj v iných dňoch, cez čo sme prešli, v Biblickom čase. A toto nemohol
byť žiadny iný čas až do teraz. Žiadny iný čas až do teraz, nemohol
vôbec priniesť toto Posolstvo. Ježiš povedal, „Tak ako bolo vo dňoch
Sodomy, tak bude pri príchode Syna človeka.” Toto Posolstvo nemohlo
byť až do teraz. Svet doposiaľ nebol v takom stave ako je v ňom teraz.
Toto je tá hodina, keď by sa Ježiš v každej chvíli mohol zjaviť.
58 Spiace panny prichádzajú snažiac sa kúpiť si olej. To je v tomto čase,
keď Nevesta vošla a zostatok z nich bol tu zanechaný. Rozmýšľali ste
niekedy čo sa stalo? Oni išli ďalej, kážuc a domnievajúc sa, že
zachraňujú duše, a tak ďalej, a nepoznali to. Nič o tom nevedia. Cirkev
pôjde ďalej domnievajúc sa, že duše sú spasené a tak ďalej, a Tá
Cirkev (Nevesta) je už zapečatená. Nevedia to! Skutočne. To je presne
to čo povedalo písmo. Noe vošiel do archy a Boh ju zapečatil.
Skutočne. A príde čas, keď muži i ženy budú kričať k Bohu a dokonca si
budú myslieť že niečo majú, zatiaľ čo nemajú. Je to presne tak. Písmo
to hovorí.
59 Tiež musíme pamätať, že Boh je „dlhozhovievajúci a nechce aby
niekto zahynul.” on stále posiela Svoje znamenia a Svoje zázraky. A
potom, keď sa pripravuje niečo učiniť, oddeľuje veriaceho od
neveriaceho.
60 Všimnite si, ako sa on potom postaral o Svoj ľud v zasľúbenej zemi.
Hľaďte, čo On tam urobil pre Svoj ľud zasľúbenej zemi, aby mal istotu,
že sa oni nezmiešajú s nejakým izmom. Čo on urobil? On im poslal
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proroka, Mojžiša, s posolstvom, identifikujúc Božie Slovo. A aby
zidentifikoval Mojžiša, on poslal St1p Ohňa, ktorý visel nad ním. Amen.
Potom aby im dal dokonalú istotu On vyžadoval znak. Je posol,
posolstvo a potvrdenie a znak, dokonalé uistenie, že sa nemuseli
ničoho obávať. Nezáležalo na tom, koľko pliag uderilo, čo hovorili všetci
ostatní, oni sú zapečatení.
61 Izrael vychádzajúci z Egyptu, ako som pred pár minútami povedal, je
predobrazom Nevesty vychádzajúcej z cirkvi. Keď Mojžiš začal svoju
službu. Izrael sa spolu zhromaždil na jednom mieste, v Gózen, začali
sa modliť, pretože vedeli že tá hodina sa priblížila, pretože oni vedeli,
že niečo tam bolo. Vysloboditeľ už prišiel. Boh pracoval, činiac veci,
ukazujúc čo ide robiť. Oni prichádzali zo všetkých častí Egyptu, práve
tak, ako oni prídu v deň Jeho príchodu. ľudia budú vzatí z Metodistov, z
Baptistov, z Luteránov. Všetci tí, ktorí sú zidentifikovaní v Kristovi skrze
Znak. Boh ich vezme so Sebou, keď on príde.
62 Tu v liste Židom sme čítali, desiata kapitola, 26. verš, „Lebo ak
dobrovoľne hrešíme po prijatí známosti pravdy, nepozostáva už viacej
obeti za hriechy, ale akési strašné očakávanie súdu a prudká pálivosť
ohňa, ktorý má žrať protivníkov.” To je, ak my úmyselne neveríme
potom keď máme poznanie Pravdy, nie je viac obeti za hriech.
Pamätajte na to! Nezáleží na tom čo si vy myslíte vo svojom srdci, ten
Znak nemôže byť nikdy použitý, ak to nakoniec odmietnete, potom to
nemôže byť aplikované. „Pretože ten kto hreší, alebo úmyselne neverí.”
63 Keď vidíme, tie veľké koncové znamenia a časy príchodu, tak teraz
sme pri tom čo zasľubovalo Slovo! Každé Slovo, ktoré nám bolo
zasľúbené že sa vyplní pred časom konca, a my sa práve teraz v tom
nachádzame. Dokonca znamenie šelmy a zlučovanie sa denominácií
do kopy, a nastupuje pápežská vláda a všetko presne tak, ako to je.
Tam v diaľke visia nad svetom atómové bomby. A Boh cez svojich
služobníkov hovorí do cirkví a vyťahuje ich a ukazuje im znamenia,
ktoré zasľúbil, že sa budú diať práve pred Jeho príchodom. Sme v čase
konca. Znak je požadovaný. Tak veru. Nuž my vieme, že tie veci sú
pravda. Tak ako vtedy, oni boli len predobrazom toho cez čo my máme
prejsť. Keď vidíme prichádzať tie veľké znamenia v čase konca, oni nás
varujú , že ten čas je na blízku.
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64 Nehrešte úmyselne. Nebuďte úmyselne nepos1ušní. Ak je vo vás
niečo čo hovorí. „Nuž dobre ja neviem v čom potrebujem Ducha
Svätého. Ja Ho možno nepotrebujem. Verím, že keď som uveril, že som
Ho dostal.”
65 Pavel povedal tým ľuďom, ktorých sa opýtal, on povedal, „Prijali ste
Ducha Svätého potom ako ste uverili?”
66 Duch Svätý je Znak. Človek verí v Boha, to je úplne správne. Ale
Duch Svätý je dar Boží, to je niečo iné ako vaša viera. Vaša viera to
používa, to je naproste správne, ale Duch Svätý je svedok. Uvidíte to za
niekoľko minút, ako To pôsobí a čo sa deje, kde môžete byť istí, kde
vieme, či sme  v poriadku, alebo nie. To On nás varuje, že ten čas je
nablízku.
67 My máme milovať jeden druhého. V priebehu tohto času, cirkev a
veriaci by mali byť neoddeliteľní. Veriaci by sa mali oddeliť od všetkých
vecí tohto sveta. Od všetkého čo je bezbožné, veriaci by sa mal od toho
oddeliť.
68 Všimnite si, oni sa nezišli len aby o tom hovorili a povedali, „My to
veríme.” Oni sa zišli aby použili krv. Nie len prísť a hovoriť, „Ó,
samozrejme, ja to verím,” idem domov. Oni museli prísť a použiť krv,
aby znak bol viditeľný, dostať sa pod to.
69 To je dnes. My sedíme a počujeme kázať to Posolstvo. Čítame to z
Biblie. Hovoríme, „Ó, samozrejme, ja to verím.” To nie je to, čo Boh
požaduje. Nezáleží na tom, ako vy tomu veľmi veríte, vy to musíte mať.
Cirkev prebuď sa!
70 Amerika, toto je tvoja posledná hodina! Súd visí na vážkach nad
týmto národom. Ak by Boh nechal prejsť tento národ, s tým čo bolo
doteraz vykonané, bol by zaviazaný vzbudiť Sodomu a Gomoru a
ospravedlniť sa im za to, že ich spálil. Je to tak. My budeme platiť za
naše hriechy. My robíme tie isté veci, ktoré oni robili v Sodome.
71 A Boh poslal Posolstvo, presne tak, ako to urobil v Sodome. Presne
tak. On poslal posolstvo do cirkvi tam vonku, a do Lótovej skupiny, a do
Sodomy, on poslal posolstvo vyvoleným, a tak ďalej. A potvrdil to, že
cirkev sa nachádza presne v takom stave, ako to bolo za dní Lota, ako
Ježiš povedal, že to znovu bude. Priatelia je to na našich rukách, čo s
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tým budeme robiť?

Hovoríš, „Krv na našich rukách?” Áno.
72 Čo si myslíte, o čom premýšľal Oswald, keď sedel v tej cele,
nasledujúceho dňa za krv svojho blížneho, keď v atentáte zastrelil
prezidenta? A on tam sedel, vedel, že sa musí postaviť pred federálny
súd, keď sa ten najvyšší súd na neho pozrie s hnevom v očiach, vediac,
že na jeho rukách je krv prezidenta Spojených Štátov. On bol v potnej
komore.
73 Ako to má vplýva na človeka, keď viete, že ste pošliapali Krv Ježiša
Krista a odmietli ste činiť toto? Sediaci v potnej komore. Nebudete
súdení len najvyšším súdom, ale rozhnevaným Bohom, ktorý môže
zavrhnúť telo a dušu uvrhnúť do pekla. Zastavte sa! Prezrite! Počúvajte!
Buďte pozorní! Práve šliapeme po Ňom a myslíme si, že on je tak
láskavý.
74 Jedného dňa mi povedal jeden mladík, “Boh ma miluje, tak je dobre!”
75 Boh je dobrý Boh, to je pravda, ale On je tiež aj Boh hnevu. On je
Boh súdu. On je Boh zlosti. Chýba nám aby sme to porozumeli. Vy Ho
robíte tak dobrým, až robíte z Neho nejakého starého naivného dedka.
On nie je žiadny naivný starý otec. On je všemohúci Boh, On nemá
žiadne vnúčence. On má synov a dcéry Božie. Nie prijatie cez
potrasenie rúk. Vy musíte byť znovuzrodení a použiť Krv! To sú synovia
a dcéry Božie. Nie nejaký starý naivný dedko, ktorý nechá len tak prejsť
svoje deti, ktorý bez všetkého nechá prejsť vnúčence. On nie je starý
otec. On je Otec. Tak veru! Každé dieťa musí byť z Neho zrodené. On
je Otec naprávania.
76 Vieme, že tá hodina je tu a súdy sa priblížili. Čo s tým urobíme?
Protivilo by sa mi, aby Jeho Krv bola na mne. Je len jediný spôsob ako
ju môžete zo seba odstrániť.
77 Nemôžete ju zmyť. Pilát sa to pokúšal. On sa snažil odovzdať
rozhodnutie niekomu inému a povedal, „Pošlite Ho k cisárovi, alebo k
nikomu inému a vidzme čo on rozhodne.” To sa obrátilo naspäť. Znovu
to spadlo presne späť do jeho lona. Veru!
78 A dnes sa snažíme hovoriť, „Ja by som, ak by môj manžel! Zaiste! Ja
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by som, ak by moja žena! Ja by som, ak by môj zbor!” Má to spätný
zápal, ide to znovu späť priamo na vás. Keď hovoríte, „Ó, áno moja
cirkev verí tomuto.” Ale keď Ježiš Kristus prichádza dole v týchto
zhromaždeniach a stotožňuje sa v Písme, že On je ten istý včera, dnes
i naveky; Nestarám sa o to aký je váš výklad, obráti sa to rovno do
vášho lona a je To na vašich rukách. Nemôžete nič robiť, bratia, sestry.
79 Priatelia, pamätajte si toto, vy z Kalifornie, vy ste tu na konci
západného pobrežia. Prešlo to cez civilizáciu a všetka zberba prekvitá.
A to nasledujúce je, že To pôjde do Izraelu, keď bude vzatá Cirkev.
Prijmite varovanie! Je len jediný spôsob ako môžete Krv Ježiša Krista
odstrániť zo svojich rúk, a to vložiť Ju do svojho srdca. Len jediný
spôsob. Žiadnym iným spôsobom to nebude nikdy fungovať. Povedal,
„Keď uvidím krv, keď je ona použitá na pravom mieste!”

„Dobre,” vy hovoríte, „Ja verím v Krv.”
80 Čo ak to oni naznačili v zadnom dvore? Čo ak to oni dali na kurník?
Čo ak to oni naznačili na garáži? Nie. To musí byť použité na určitom
mieste, to bolo nad dverami.
81 V srdci, tam chce mať Boh dnes tú Krv. Nie na vašich rukách, ale na
vašom srdci to Boh chce mať.
82 A dnes je to na vašich rukách. Ak ste Ho neprijali a nemáte Pečať vo
svojom srdci, je to na vašich rukách. Identifikovanie sa Jeho Písma, v
týchto posledných dňoch, Ju kladie rovno späť na vaše ruky. Čo máme
robiť s Ježišom, ktorý sa nazýva Kristus? Čo s Tým budeme robiť? Je
len jediná možnosť, vystaviť Jeho Krv tak, že Ju necháte, aby bola na
vašom srdci, skrze Ducha Svätého.
83 My sme zodpovední. Boh nie je zodpovedný ani za jedného z nás,
ktorý nie je pod tou Krvou.
84 Všetci, celá rodina musela prísť, nie len jeden člen. Hovoríte, „No, ak
otec je dobrý človek, on je kazateľ, ja budem spasený.” Vôbec nie. Tvoj
pobožný otec a tvoja matka nemajú s tebou nič spoločného. Ty si
individuálny.
85 „Ja patrím do tej svätej cirkvi, do toho zhromaždenia.” Cirkev s tebou
nemá nič spoločného.
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86 Neexistuje niečo také ako svätá cirkev. Neexistuje niečo také, ako
svätá osoba. Je Svätý Duch s ľuďmi. Svätý Duch v cirkvi. Žiadne sväté
vrchy, žiadne sväté miesta; Boh je Svätý. Nie si to ty, ktorý si svätý, ani
ja to nie som, to Je on jediný, ktorý je svätý.
87 My sme zodpovední Jemu, nie cirkvi. My sme zodpovední Bohu a
Jeho Slovu, a Boh je Slovo. Biblia hovorí že on bol Slovo. Tomu sme
my zodpovední. To je Ježiš Kristus.
88 Všimnite si, čo on potom urobil. Zisťujeme že celá tá rodina bola
bezpečná len vtedy, keď bol vystavený ten znak. Keď ten znak bol
vystavený, oni boli bezpeční.
89 Pozrime sa do druhej kapitoly knihy Jozue, tu nachádzame jednu
veriacu smilnicu, ktorá sa menovala Rachab, pohanská smilnica, za
riekou, keď tí špehovia prišli do zasľúbenej zemi, aby je prešpehovali.
Všetci z jej rodiny boli zachránení, jedine pod tým znakom. Jedine,
pamätajte, Boží ničiaci anjel mal vo vážnosti ten znak. Keď sa zrútili tie
cirkvi zahynul starosta! mesto sa zrútilo, zahynul kráľ, guvernér tí
vzdelaní pekné ženy, statní mužovia tí dôležití, všetci tí schopní, a
všetko, čo nebolo pod tým znakom sa zrútilo. Amen.
90 Tak to bude pri príchode Syna Božieho. Jeho ničiaci anjel bude ničiť
všetkých, ktorí na sebe nemajú ten Znak krstu Ducha Svätého, na
dôkaz, že ste sa zidentifikovali, a zomreli ste sebe, vo svojej Obeti, a
ste zrodení z Ducha Božieho, a tam ste zapečatení Duchom Svätým. Je
len Jeden Boh a on je ten jediný, ktorý hovorí pravdivé Slovo, a Toto je
Ono. Nikto iný nemôže z toho nič odňať. Všimnite si.
91 Jericho počulo o tom čo Boh činil. Jericho počulo to slovo. Pamätáte
čo povedala tá smilnica, „Počuli sme ako Boh činil veľké veci, mám
strach. Ušetríte ma ak vám preukážem láskavosť?”
92 A Kálef a Jozue im povedali čo majú robiť, ako majú použiť ten
šarlátový povraz a zostať pod tým. „Nie sme zodpovední ani za jednu
osobu!”
93 Povedala, „Môžem priviesť svojho otca? Môžem priviesť svoju
matku? Môžem priviesť svojich bratov, svoje sestry, svojich susedov?”

„Priveď všetkých ktorých môžeš pod to dostať.”
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94 To isté je dnes brat. To neznamená, „Môžem priviesť Metodistov?
Môžem priviesť Baptistov? Môžem priviesť Letničných?” Všetci, ktorí sú
hotoví vojsť pod To, Boh vás prijme. Ale len To, jedine To vás s Ním
zidentifikuje. Všimnite si to. Je to tak.
95 Oni videli Jeho veľkú moc a zázraky ktoré On tam učinil a vedeli o
tom. Prečo my nemôžeme mať dnes práve takých čestných mužov a
ženy, ako bola tá žena, keď vidíme to, čo Boh zasľúbil, že bude robiť, a
vidíme Ho že to robí?

Potom ďalej nasleduje súd.
96 Oni museli veriť, že sú... Oni verili – verili že sú, oni verili, oni museli
veriť, že za tými veľkými murami sú bezpeční tam kde sa nachádzali ich
veľké rodiny, ich veľké vznešené miesta. Mnoho ľudí dnes...
97 Hovorím to s vážnosťou a s rešpektom. Mnoho ľudí dnes hovorí, „Ja
patrím tam do tej najväčšej cirkvi, ktorá je v tomto meste. Moja matka
patrila do tej cirkvi. Je to jedna z najväčších cirkví.” To s tým nemá nič
spoločného. Ten Znak musí byť použitý!
98 Oni si mohli myslieť, že tá veľká vec v ktorej žili, ten veľký systém, že
ich zachráni. Ale my nachádzame, že všetko čo nepreukázalo ten znak,
zahynulo v tom meste. Tak bude aj za príchodu Syna človeka, on to tak
povedal.
99 Tam museli byť: niektorí z tých chlapcov s páskami, alebo niekto, kto
tam prekĺzol do tých miest a pustil im tam nejakú pásku, alebo niečo
iné, a našli tých predurčených. Ona vzala všetkých, ktorí patrili k jej
domu a využila to na zhromaždenie a prijala poslov.
100 A potom, keď získali všetkých v tom meste, ktorí prišli pod to a verili
tomu znaku, keď ona tam dostala všetkých, potom prišlo zničenie. Keď
Boží hnev zničil všetky tie systémy, ktoré tam mali, ten vyznačený Znak
udržal jej dom v bezpečí. Ten vyznačený znak, nič inšie.
101 Nezáležalo od množstva spoločenstiev, ani koľko mnoho dobrých
vecí oni mali pre Červený Kríž, čo je všetko dobré, koľko z toho a koľko
dobročinných organizácií, všetko čo nebolo pod tým znakom zahynulo.
Tak myslite na to, všetko zahynulo! Nestarám sa o to aké oni mali veľké
kostoly aké veľké denominácie do ktorých patrili, či to bol kráľovský
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palác, všetko zahynulo.
102 A tak isto zahynulo všetko v Egypte čo nebolo pod tým znakom.
103 Nuž, Boh nemení svoje spôsoby. On má dnes Znak. Brat môj, sestra,
bolo by lepšie aby si To prijal. Bolo by lepšie aby si To mal. Pamätajte,
to je varovanie.
104 Hľaďte, znak zachoval život, to je to isté, čo ten znak urobil v Egypte,
on ušetril všetko čo sa pod ním nachádzalo. Pomimo toho všetko
zahynulo.
105 Jozue je predobraz. Ježiša. To, Jozue znamená „Jehova - Spasiteľ,”
tak isto Ježiš znamená „Jehova - Spasiteľ.” Jozue bol verný tomu
vystavenému znaku, ktorý kázali jeho poslovia. Tak isto Ježiš bude
verný tomu vystavenému znaku, ktorý kázali Jeho poslovia, keď on
príde. Všetko čo sa v Egypte pod ním nachádzalo bolo zachránené.
Všetko, čo sa nachádzalo pod ním v Jerichu bolo zachránené. A čo
dnes? My sme sa dozvedeli, že krv baránka bola predobrazom Ježiša
Krista. V poriadku.
106 V liste Židom 13. nachádzame toto, je to tam nazvané „Večná
zmluva.” Boh mal s nimi zmluvu. Ale teraz je tá Krv večnou zmluvou,
Krv Ježiša Krista.
107 Božie, Krvou zviazané zasľúbenia nás činia slobodnými od hriechu a
vlastného ja, činia nás slobodnými od všetkého, čo je z tohto sveta.
Nezáleží na tom ako sa ten svet snažíme zmodernizovať, je to všetko
mŕtve. Ak sme v Božích, Krvou zviazaných zasľúbeniach, nevidíme nič
len Krv. Ako by sa oni mohli dívať von z tých dverí bez toho, že by
nevideli krv? Ako sa vy môžete dívať na čokoľvek bez toho že by ste
prv nevideli Krv Ježiša Krista? Ak ste v Kristovi, vy Ju vidíte, aby ste Ho
oslavovali, a aby ste dokazovali Jeho zasľúbenia v moci. On zasľúbil,
že tieto veci prídu. Jeho Krvou – zviazaní ľudia sú v Ňom, vpečatení
Tam Duchom Svätým a hľadia jedine na Krv a zasľúbenie. Oni nemôžu
hľadieť na svet. Oni sú pre svet mŕtvi a svet je mŕtvy pre nich.
108 A dnes vidieť kresťanov, ktorí môžu robiť všetko, čo robí aj ten
ostatný svet, jednajú ako oni, prisahajú ako oni, pijú ako oni, fajčia ako
oni a ryjú sa v prasacích ohradách hriechu a tanečných sálach, a
všetko ako ten svet a potom stále ešte hovoria že sú kresťania?
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Priateľu, ty to nemôžeš robiť. To je ten dôvod, že ľudia nemôžu veriť
moci Božej, oni nemôžu veriť znameniam a zázrakom. Oni zomreli
týmto Veciam a sú vzkriesení cez tamto vo svete. Ale tí, ktorí sú mŕtvi
svetu, sú pozdvihnutí v Kristovi a hľadajú Jeho zasľúbenie.
109 Nový Testament znamená „Nová Zmluva.” Život Krvi, Sám ten Život
Krvi je tým Znakom. Život, ktorý vyšiel z tej Krvi je ten Znak. Pamätajte,
v Starom Zákone musela byť použitá skutočná krv baránka. Teraz je to
Znak Krvi, to je ten Život z tej Krvi, ten je v človeku na Znak. O!
110 Ten nový Znak je ten nový Život, ktorý prichádza skrze Ježiša Krista,
keď Jeho Krv bola preliata, aby posvätil cirkev a naplnil ju Svojou
prítomnosťou, aby on mohol manifestovať Svoje Slovo a Svoje
zasľúbenia ľuďom.
111 „Boh mnoho ráz a mnohým spôsobom,” Židom 1, hovorí, „On hovoril
otcom skrze prorokov, ale v tomto poslednom dni skrze Svojho Syna
Ježiša Krista.” Čo je Jeho Syn? Slovo. „To Slovo sa stalo telom a
prebývalo medzi nami.” A Toto je Zjavenie, úplnosť Krista. „Ktokoľvek do
toho pridá jedno slovo, alebo odníme jedno slovo z toho, tak isto bude
odňatý jeho diel z Knihy Života.” To Zjavenie existuje. My len
potrebujeme ten Znak, aby znovu oživi1 to Slovo. To je to načo on
poslal ten Znak. To nám dáva potvrdenie, dáva nám to to potvrdenie a
my vieme že je to Pravda.
112 Ten nový Znak ukazuje, že Ježiš za nás zaplatil všetky požiadavky a
že on je tu, ten nový Znak. Ten Znak Ducha Svätého ukazuje, že my
vieme, že Ježiš zomrel za nás, aby nás oslobodil od všetkých vecí tohto
sveta, a Znak ktorý je na nás to dokazuje skrze potvrdzovanie toho, čo
on povedal.
113 A tak ako môže nejaký človek tvrdiť, že drží pred sebou ten Znak a
pri tom zapierať to, čo toto Slovo hovorí? To tak nie je. To tak nemôže
byť. Boh nemôže klamať o Svojom vlastnom Slove.
114 A pretože on je tu, my máme právo na všetko čo on pre nás vykúpil.
Všimnite si načo bol ten znak? Aby vykúpil. To je cena, ktorá bola
zaplatená. Keď máte ten Znak, potom máte právo predložiť ten Znak na
všetko, čo on pre vás vykúpil. A nikto to nemôže kúpiť bez Toho. To
môže byť jedine vykúpené tým Znakom.
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115 Pamätajte, ak ste sem cestovali autobusom, vravíte, „Aha, hovorím
vám, ja mám nejaký - ja mám nejaký znak, ktorý je na inú linku.” To
nebude platiť. „Ja mám znak, na ktorom stojí, z Maine, do New
Hampshire.” To v Kalifornii nebude platiť. Vy si musíte podľa poriadku
kúpiť znak na danú trasu, za účelom vykúpenia si cestovného. To
ukazuje, že vy máte to cestovné na ten autobus vykúpené.
116 A keď my môžeme vystaviť ten Znak Ducha Svätého, to ukazuje že
sme boli prijatí v Kristovi, a to je náš Znak, že všetko čo potrebujeme je
už Ním vykúpené. My sme zidentifikovaní s naším Znakom. Znak musí
byť pripravený.
117 Krv, Krv Zmluvy nie je uznaná bez Znaku. Slovo nás uisťuje
zasľúbením. Ten Znak je signálom, že výkupné bolo za nás zaplatené.
118 Úplná poslušnosť celému Božiemu Slovu nás oprávňuje k Znaku.
Neexistuje žiadna iná cesta, ktorá by vás mohla oprávniť ku Znaku, kým
nebudete úplne poslušní tomu Slovu. Nie tomu čo niekto do Toho pridal,
ale Tomu čo Boh povedal!
119 Keď on povedal, „Musíte sa znovu narodiť.”  To neznamená
vyskakovať hore dole pred oltárom, to neznamená ísť tam a podať si s
pastorom ruky, to neznamená nič z tých hlúpostí, ktorá sme videli robiť,
to neznamená zapísať svoje meno do cirkevnej knihy. To znamená smrť
vášho prvého bytia a život vášho druhého bytia. To znamená, že Krv
bola použitá a vy ste zidentifikovaní s životom Ježiša Krista. A ak je on
tým viničom a my sme ratolesti, ten Život, ktorý je v ratolestiach tiež
pochádza z toho Viniča. To bude rodiť ovocie.
120 Keď vyrástla tá prvá ratolesť, tá ratolesť z toho Viniča, ktorá potom
písala knihu Skutkov; ak niekedy vypučí tá ratolesť, ak Vinič vypustí
ďalšiu ratolesť, oni budú potom písať ďalšiu knihu Skutkov, pretože to je
ten istý Život. Ak niektorá vaša vinná réva rodí modré hrozno, ak ona
vyženie ďalšiu ratolesť, tá bude tiež rodiť modrá hrozno.
121 A ja vám hovorím my dnes máme do Toho naštepených tak mnoho
viničov s denomináciami, s vyznaniami a so všetkým možným, a predsa
každá vštepené citrusové ovocie môže žiť, žiť na tom Viniči. Ale ono
rodí nepravá ovocie.
122 Čo my potrebujeme dnes je ďalší krst Duchom Svätým, a mať
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opravdivú moc Božiu, ktorá identifikuje tie skutky, ktoré Ježiš zasľúbil na
tento deň nie ani na tamten deň. Tento deň, zasľúbenie, ktoré on dal tu.
To bolo čo on zasľúbil tam, že vyleje Svojho Ducha. A teraz on to znovu
zasľúbil v týchto posledných dňoch, čo On bude robiť.
123 Je to divná, že sa vždy môžeme dívať späť, ale nikdy sa nedívate
napred. Tak je to s človekom on stále hovorí, oslavuje Boha za to čo on
činil, chváli Ho za to čo on bude robiť a ignoruje to, čo on práve robí.
Tak je to stále s človekom. Je to vždy tá istá vec.
124 Úplná poslušnosť Slovu privádza do vás Boha, to Večné Slovo, a to
je ten Znak. Keď je vo vás to Slovo, to je Kristus vo vás.
125 Nuž všimnite si, potom keď sa modlíme, ak máme ten Znak. A keď
sa modlíme my máme ten Znak, my... alebo predkladáme náš Znak s
našou modlitbou. A tak, ak ste nemocný, ak ste hriešnik, ak ste v
potrebe, keď máte ten Znak vy máte právo. Ak som ja mal vo svojich
rukách znak na autobus, nemôžu mi zabrániť nasadnúť na ten autobus.
Oni prijali moje peniaze a ja mám ten znak. V tomto prípade som ja
nemohol zaplatiť svoju cenu, vy ste to nemohli zaplatiť, ale On to za
nás zaplatil a dáva nám ten Znak. Amen. Ja mám právo na Božské
uzdravenie, Ježiš Kristus zomrel, aby som ja mohol mať Božské
uzdravenie. Ja mám právo vyžadovať každé zasľúbenie v tej knihe.
Kedy, kedy to dostanete? Keď máte ten Znak a môžete predložiť ten
Znak s vašou modlitbou. Ak vy to nemáte... Znamenie plnej poslušnosti;
cestovné je zaplatené.

Pavol nám hovorí, „Krv hovorí.”
126 Povedali sme, „Krv hovorí?” Hovorí tá Krv? Môže Ona hovoriť? Ten
Znak hovorí? Tak veru.
127 Ak by sme nazreli do Genesis 4:10, „hlas krvi Ábela volala proti
Kainovi.” V liste Židom 12:24. nachádzame, že „Krv Ježiša Krista hovorí
lepšie veci.” Krv hovorí! Ako môže tá chemická zložka hovoriť? To je
Život, ktorý je v Krvi, ten pôsobí, že hovorí. Duša, ktorá bola v Kainovi
tá volala... či vlastne v Ábelovi. To bol Život, ktorý bol v Kristovi, ktorý
hovorí lepšie veci než čokoľvek! To hovorí a To hovorí hlasno. To je
Duch Svätý. On hovorí jasne, On nám hovorí že ten čas je tu. Keď to
vidíme, kde On povedal, že to bude hovoriť toto a potom to vidíme



22                                              kázané 8.2.1964 v Bakersfield, CA

prichádzať a identifikuje to to, čo on povedal, potom neostáva nič iné,
len aby sme tomu verili, je to pravé, aby sme to prijali.
128 Ver za seba a použi ten Znak tiež pre rodinu, ako to oni urobili v
Egypte, a ako to urobili v Jerichu. V Skutkoch 16:31, nachádzame, že
Pavol povedal tomu Rimanovi aby, „sa dal pokrstiť vzývajúc Meno
Pánovo,” aby on i jeho dom mohol byť spasený, činiac to isté.
129 Vyjdite! Niektorí ľudia chcú použiť: Krv a zostávajú vo svojom.
Použite Krv a vykopnite všetko to haraburdie zo svojho domu, je čas
domáceho upratovania. Vy ženy, vzdajte sa vašich šortiek. Vy muži
odhoďte svoje cigarety a vy ženy tiež. Odstráňte všetko to staré
haraburdie tu tohoto systému, ktorý sa nazýva svet. „Ak milujete svet,
alebo veci toho sveta, to je preto, že nie je vo vás láska Božia.” Keď ste
hotoví použiť ten Znak, vyprázdnite sa a pripravte sa pre To. „Nemôžete
naraz slúžiť Bohu i mamonu.” Ženy poďte s...
130 Prešiel so cez celú túto krajinu. Zmienil som sa o pani Kennedyovej,
s jej Jezábeľským ostrihanými vlasmi, a o všetkom tomu podobnom, jej
trvalé - naondulované vlasy, a o tých ženách. Som zvedavý či pani
Kennedyová počúvala tie Posolstvá, ktoré som kázal, možno by si už
dávno nechala narásť vlasy. Ale ja som prešiel túto krajinu hore dole,
ukazujúc skrze Slovo, že je to prevrátenosť a odsúdenie pre ženy
strihať si vlasy a Letničné ženy v tom pokračujú, postupujú tak isto. Ona
môže povstať v deň súdu, nevediac to, ale vy to viete lepšie. To
ukazuje, že Krv nebola použitá. Ten Znak tam nie je.
131 Dlhé vlasy sú Nazarejským sľubom. To ukazuje, že vy ste sa odrezali
od toho sveta, aby ste ostrihali Slovo. Amen. Samson si nechával rásť
vlasy kvôli nazarejskému sľubu. Nuž, my tie veci činíme.
132 Ženy sa tak obliekajú, a tak jednajú a postupujú! a muži im dovolia
aby to robiť, veľká banda zženštilých mužov! To už viac nevyzerá ani
ako muž. Vidíte mužov nosiť ružové topánky, a kazatelia za kazateľňou,
niečo také. To je hanba. Zase rád vidím muža, ktorý je skutočne
mužom. Zdá sa že je to moc, ktorá ich vedie do toho aby to robili, je to
diabol a tlak tohto dňa. Je to tak. Niekedy muž vážiaci dvesto libier
svaly až také, a nie je v ňom mužskosti ani za jednu uncu, správajú sa
ako nejaké baby. Mám rád keď muž je mužom. Nech sú ženy ženské,
nech sú dámami. Keď je ten Znak použitý oni sa navrátia do toho. Boh
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ich učinil rozdielnymi a oni sú rozdielne. Muži chcú vyzerať ako ženy a
ženy chcú vyzerať ako muži.
133 To nám ukazuje, že je to prevrátenosť nad tým visí duch temnosti,
veľká temnosť nad ľuďmi. To je hodina vyvolania. Nad Egyptom je tma
pred vyvolaním, potom bol použitý znak. To je čas pre cirkev, aby
obdržala Znak, lebo veľká temnosť je nad ľuďmi. Veľká temnosť!
134 Áno, upratujte kredenc, upratujte dom, ó, máme dobré starodávne
upratovanie! Nech je použitá Krv a potom sa dostaví ten Znak. Upracte
to! Posväťte to!
135 Potom použite ten Znak v modlitbe, s istotou, keď ste sa vyčistili.
Oddelili ste sa od vecí toho sveta. Odhodili ste preč veľkú neveru. „Ne
starám sa o to čo hovoria ľudia. Ak to hovorí Slovo Božie a zasľúbilo to,
ja tomu verím. Ak to hovorí Slovo, ono sa o to postará. Nestarám sa o
to čo niekto iný hovorí. Vidíte? A tak keď to máte všetko vykonané,
použili ste Krv a veríte v každé Slovo, potom vezmite v modlitbe svoj
Znak, buďte plne presvedčení.
136 Čítame v liste Efežanom 2. kapitola 12. verš, čo Boh o tom povedal
keď sme použili ten Znak. Všimnite si, „slúženie Živému Bohu,” živými
skutkami, so živými znameniami, so živým Znakom. Nie mŕtve a telesné
skutky, nie mŕtve skutky. Židom 9:11-14 opäť nám hovorí to isté. Nie
mŕtve vyznania, ale živý Znak! Oni, tie vyznania zapierajú, že je niečo
také ako Znak. Oni vôbec neveria, že je niečo také ako Znak, krst
Duchom Svätým.
137 Ale my, ktorí veríme v Slovo vieme lepšie, vieme to, a to je Jeho živá
prítomnosť pre nás v tomto dni. Sme oddelení od mŕtvych skutkov a
Duch Svätý vchádza, aby potvrdil Slovo a robí to tak. Židom 13:8 nám
to dokazuje, dokazuje, že Boh Ho pre nás vzkriesil podľa Svojho
zasľúbeného Slova. Prešlo tisíce rokov, prešlo takmer dvetisíc rokov,
ale (čo to je?) ten Znak stále trvá, že Boh Ho vzkriesil v tretí deň. Ak
máte len Slovo to je všetko čo máte. Ale keď je ten Znak použitý, potom
Kristus je vo vás realitou, a On dnes robí to, čo robil vtedy. A tak je to
vrhnuté znovu späť do ich lona, nemôžu sa toho zbaviť. Boh to zasľúbil
a je To tu. Ale ten Znak musí byť použitý, vezmite Znak.
138 A keď prijímate. Jeho obetnú Krv potom on nám dáva Život, Život
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Znaku a to je zasľúbená Pečať. Efežanom 4:30, „Nezarmucujte
Svätého Ducha Božieho, ktorým ste zapečatení až do dňa svojho
vykúpenia.” Teda súc pokrstení v Nehol prvá Korinťanom 12. stali sme
sa časťou Jeho tela.
139 A v Ňom je plnosť, v Ňom je všetká dostatočnosť, ktorú my
potrebujeme. On je moje potešenie. On je môj Život. On je moja radosť.
On je môj... On je viac... Nie, ja nemusím bafkať cigarety, aby som
získal nejaký druh úľavy. Ja beriem Ľaliu Údolia. On je ópium. On je tou
vecou, ktorá – ktorá mi dáva kráčať po oblakoch. On je mojou plnou
dostatočnosťou. On je moja nádej. On je môj odpočinok. On je môj Boh.
On je môj Spasiteľ. On je môj Uzdravovateľ. On je všetko čo ja
potrebujem. Pretože, ja som zomrel, my sme zomreli v ňom a sme v
Neho vkrstení a v ňom je všetka dostatočnosť
140 Počúvajte pozorne, zatiaľ čo činím tieto záverečné poznámky. Keď
sa Satan pokúša podať vám niečo z toho tovaru, ako je nemoc, viete čo
robiť? Ukážte mu len ten Znak. „Som vykúpený produkt. Za moje
uzdravenie bolo  zaplatené. Som produkt Boží,  pretože mám Znak
Svätého Ducha. Nemôžeš ma držať stranou, preč od tejto Hlavnej
cesty. Nemôžeš ma držať preč od môjho uzdravenia. Ja predložím ten
Znak a ukážem ti, že moje... „Jeho sinavicami som bol uzdravený.” Tu
je vzkriesenie Ježiša Krista, priamo vo mne teraz, aby ti to dokázalo.
Oh, to je skutočná vec! Existuje  Znak.
141 To je ten dôvod prečo tomu ľudia neveria. Lebo to málokde vidia. Ten
Znak nebol nikdy použitý. Rozumiete? To je ten dôvod, že hovoria. „Ó,
dni zázrakov pominuli.” Robíte to kvôli slepote.
142 Ježiš povedal, „Choďte do celého sveta a kážte Evanjelium
všetkému stvoreniu. Ten kto uverí a pokrstí sa bude spasený a ten kto
neuverí bude zatratený. Tieto znamenia budú nasledovať tých, ktorí
veria.” Ako ďaleko? Do celého sveta, každému stvoreniu. „V Mojom
Mene budú vyháňať démonov, budú hovoriť novými jazykmi hadov
budú brať, keby pili niečo smrtonosné neuškodí im, na chorých budú
klásť ruky a budú uzdravení.” Použite ten Znak a potom si robte nárok
na svoje práva. Zamávajte s Tým pred Satanom!
143 Šofér v autobuse hovorí „Moment!” Muž v lietadle hovorí, „Moment!”
nemôžete nasadnúť do tohoto lietadla.
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„Tu je Znak.” Amen!
144 „Ste príliš otrhaný. Nie ste ... Ste otrhanec. Ste príliš biedny.
Neberieme malých ľudí, veľkých ľudí.”
145 „Ale ja držím ten znak.” Amen! „Nemôžete ma od toho držať
stranou.” Hallelujah! „Keď mi dajú ten znak, ten to urovná.”
146 Ja mám právo, tak ako majú aj tí ostatní. Ja mám právo, presne to
isté ako mal Pavel. Ja mám právo, také isté ako každý človek, ktorý bol
kedy pokrstený Duchom Svätým. Ja mám to isté právo, pretože mám
ten istý Znak, aby ukázal, že ma vykúpil ten istý Boh, skrze tú istú vec,
v ten istý deň, na tom istom základe.
147 Tu to máte, Krv, Krv! Znak nie tá Krvná chemikália, ale Znak Svätý
Duch, Život z tej Krvi ktorý prichádza. Čo ten Život spôsobuje?
Prichádza a potvrdzuje načo ten Znak bol zaplatený. Ten Znak
potvrdzuje, čo pre nás kúpila Krv. Krv zaplatila naše vykúpenie. Ten
Znak je Toho dôkazom. Krv. „On bol zranený pre naše prestúpenia,
zdrtený pre naše neprávosti, trest nášho pokoju bol na Ňom, jeho
sinavicami sme uzdravení.” Vidíte, všetko Krv, Krv, Krv! Potom, keď
prichádza ten Znak, on ukazuje, že vy ste sa zidentifikovali s tou
obeťou. Amen! Diabol vás nemôže zadržať od toho.
148 To je keď stojím tu na pódiu, tvárou v tvár všetkému okolo sveta a
démonom. Božie Slovo to zasľúbilo. Pokým môžem vidieť, že Krv bola
použitá, držiac Ducha Svätého tu v mojom srdci, diabol nemá ani jedno
Slovo, ktoré by povedal proti tomu. Tak veru.
149 My budeme kráčať tam kde kráčali apoštolovia, tak veru, pretože ten
Znak zaplatil tú cestu. Ten Znak je dôkazom, že cesta bola zaplatená a
my sme To prijali. A aby to bolo dokázané, Boh nám dal ten Znak, to
znamenie, že sme boli prijatí.
150 Jedného dňa mi povedal jeden kazateľ, riekol: „Brat Branham,
Abrahám uveril Bohu, a to mu bolo počítané za spravodlivosť.” 

Povedal som, „To je pravda.” 

Riekol, „Čo viac môže človek urobiť ako veriť?” 

Povedal som, „To je úplne správne.”
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151 „Tak potom kde si dostal toho Ducha Svätého von pomimo viery?”
152 Povedal som, „Ale On mu dal pečať obriezky, ako potvrdenie jeho
viery.” Amen.
153 A ak vám on ešte nikdy nedal krst Duchom Svätým, potom On
nepotvrdil vašu vieru, zatiaľ čo vy hovoríte že ju máte. Ale ten Znak je
tým potvrdením.
154 Hovorím „Mám peniaze, zaplatil som to tam dole v kancelárii!” Ale ty
musíš ukázať ten znak. Je to tak. Keď ukážem ten Znak, mám právo.
155 A keď môžem ukázať ten Znak Ducha Svätého, máte právo do
všetkých vykúpených vecí, za ktoré Ježiš Kristus zomrel. To Je ten
Znak. Buďte pozorní ešte chvíľu, kým nezakončime. Držte ten Znak nad
vašou neochvejnou vierou v zasľúbené Slovo. Ja verím, že Ježiš
povedal, „Proste Otca o čokoľvek v Mojom Mene, Ja to učiním.” Držte
váš Znak nad tým zasľúbeným Slovom a kráčajte priamo do toho. Ja
som Pán, ktorý uzdravujem všetky tvoje nemoci. On bol zranený za
moje prestúpenia, Jeho sinavicami som bol uzdravený. Vezmi môj Znak
Ducha Svätého, ktorý je vo mne, drž ho nad mojou modlitbou a povedz
‘Pane Bože, Ty si to zasľúbil, „Keď uvidím ten Znak, Ja ťa odmením. Ja
som to zasľúbil, že to učiním.”‘ On nemôže učiniť nič iné. On pozerá
rovno cez Krv Svojho vlastného Syna. Tam je použitý ten Znak. On to
musí učiniť, pretože on to zasľúbil.
156 On nemohol vojsť do toho domu, ten Anjel smrti, zhubca, a vziať si
jedného. On to nemohol urobiť, pretože tam bola krv baránka,
požiadavka Jahveho.
157 A Jeho požiadavka dnes je Krv Jeho vlastného Syna, Ježiša Krista,
Znak Ducha Svätého.
158 My to nemáme; my môžeme byť Baptistami, Prezbiteriánmi,
Letničnými, Luteránmi, čokoľvek my môžeme byť, my môžeme
vykrikovať, vrieskať, môžeme byť, oh, tak vzdelaní. Ani jedna vec s tým
nemá nič spoločného. Vy musíte predložiť Znak.
159 Potom ste objektom na vzkriesenie, pretože kriesiaca Moc je už vo
vás. Ten Znak, je kriesiacou Mocou, ukazujúci, že Ježiš, vstal z
mŕtvych. A vy ste povstali zo smrti z mŕtvych skutkov nevery, a boli ste
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oživení v Slove Ježiša Krista. Vy to veríte a to Slovo žije cez vás.
160 „Ak zostanete vo Mne a Moje Slová vo vás, proste si čo chcete.” Sv.
Ján 14:12. „Ten kto verí vo Mňa, skutky ktoré Ja činím, aj on bude činiť
väčšie ako tie on bude činiť, pretože Ja idem k Otcovi.” „Ešte chvíľu a
svet Ma viac neuvidí, ale vy ma uvidíte, pretože Ja budem s vami,
dokonca vo vás.” Ako on bude? Nie to telo, to sedí po pravici Majestátu.
Ale Znak, že vy ste Ho prijali a on vám To dal späť, vezmite ten Znak a
žiadajte si čokoľvek chcete. Boh to zasľúbil.
161 Vždy som hovoril, že som stretol dva typy ľudí: fundamentalistov a
Letničných. Fundamentalisti zo správneho hľadiska študujú Písma a
prichádzajú na to. Oni hovoria, „Áno, my sme synovia Boží.” Oni to
veria, skutočne, ale nemajú do toho žiadnu vieru. Ale Letniční majú
mnoho viery, a oni nevedia že sú synovia Boží. Tak ako človek, ktorý
má v banky peniaze a nie je schopný vypísať šek. Ten druhý je schopný
vypísať šek, ale nemá v banky žiadne peniaze.
162 Keby ste len mohli dostať tú vec dokopy, až by to mužovia i ženy
mohli pochopiť! Vy, ktorí ste boli pravdivo pokrstení v Ducha Svätého a
máte ten Znak, aby ste ho vystavili, vy máte právo na každé vykúpené
požehnanie, ktoré Boh zasľúbil. Všetko čo On zasľúbil je vaše. Držte
váš Znak nad vašou neochvejnou vierou, keď sa modlite, a nad Jeho
Slovom Viera v Jeho Slovo!
163 Boh dal raz ľuďom znak a to bola dúha. Hľaďte sem, počúvajte
pozorne, zakončujeme. Boh vždy zostal verný tomu znaku. Vtedy, vo
dňoch Noeho, pri zničení predpotopného sveta, Boh dal tomu národu,
dal svetu znamenie dúhy na znak. A Boh stále vystavuje Svoj znak, hoci
uplynulo tisíce rokov. On to nikdy neopomenul, pretože on dáva pozor
na Svoje znaky. Po všetky tie tisícročia nám to On stále vystavuje,
ukazujúc nám, že On nikdy nezabudol uctiť ten znak. On to nikdy
neprestal rešpektovať.
164 On teraz očakáva na nás, aby sme vystavili ten Znak cez našu vieru,
Satanovej skupine a neveriacim a kultom a tak ďalej, ktorí v To neveria,
že my veríme čo On povedal, v Jeho zasnúbenia, a že Ježiš Kristus
vstal z mŕtvych, ukazujúc sa živý. A to je ten odznak, Znak
zidentifikovania, pretože to je Kristov vlastný Život vo vás, identifikujúci
Slovo. To nepotrebuje nič iné.
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165 To je Znak. Bez toho Znaku... Ukazuje že cestovné je zaplatené!
Ukazuje, že vy ste objektom pre vzkriesenie! Ten Boh, tá istá Moc, ktorá
vzkriesila Ježiša z hrobu, vy ju držíte v sebe ako Znak. Duch Svätý vo
vás je Znak, ktorý vás prenáša z hrobu. Preto že tým Znakom je Boh,
Svätý Duch, ktorý je večný život. Pochádzajúci z gréckeho slova Zoe,
čo znamená „Vlastný Boží Život”, vo vás. A to je tá jediná vec, ktorá
spláca cenu. Ak ten Znak tam nie je, ako sa vy chystáte vstať?
166 Brat, sestra, dnes večer, pristupujte so všetkou poctivosťou k Bohu a
k Jeho Slovu, a ku každému jednému a k tomuto času v ktorom teraz
žijeme! Ak si ty bez toho Znaku, ak ty nemáš ten Znak, niektorí z vás to
možno ani neveria, ale je To tu. Ten Znak je tu odvtedy ako Kristus
zomrel. Prečo sa nezidentifikujete, dnes večer, v smrti vašej vlastnej
mysli, a nech tie mysle, ktoré sú v ňom, sú vo vás? „Nech Premýšľanie
môjho srdca je prijateľné pre Teba, Ó, Pane, Nech Tvoje Slovo...” „Ak
vy zostanete vo Mne, a Moje Slová vo vás,” to je ono, „vtedy si proste
čokoľvek chcete a bude vám to dané.” Čí veríte tomu? (Zhromaždenie
hovorí, „Amen” - Vyd.)
167 Skloňme na chvíľu naše hlavy. (Pravdepodobne prázdne miesto na
páske - Vyd.)
168 Koľko ľudí je tu, ktorí vedia, že tak ako žijete, že vy v podstate
nemáte použitý ten Znak, vy viete že To tam nie je? Vy tomu veríte, vy
úplne Tomu veríte, ale nemáte To, viete že To nemáte? Zodvihli by ste
ruku, povedzte, „modli sa za mňa, brat Branham?” Nech sú všetky
hlavy sklonené. Boh vás žehnaj.
169 „Ja to nemám. Nemám, brat Branham. Snažím sa To prijať. Ja tomu
verím, ale zatiaľ som to skutočne ešte neprijal. Dívam sa do zrkadla,
vidím že tam nie som. Dívam sa na cestu, ja – ja cítim, čo je v mojej
duši, som plný hnevu, zlosti, som žiarlivý. Mám všetko...” Och! To by z
vás zarmútilo Ducha Svätého, práve teraz. Vidíte? Vidíte?
170 „A hovorím vám, ja – ja – ja, vidím to Slovo a vidím To potvrdené; ale
ja ešte – ja mám práve takú partiu ľudí s ktorými chodím do kostola,
alebo do spoločnosti, na partiu karát, alebo na niečo také. Nemôžem sa
ich len tak vzdať.”
171 To ukazuje že nemáte ten Znak. „Ak milujete svet, alebo veci toho
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sveta, láska Božia nie je... „Vyjdite z pomedzi nich,” hovorí Biblia,
„nedotýkajte sa nečistých veci.”
172 Priatelia, nemôže to byť učinené reálnejším ako je teraz. Nemôže to
byť. Ten Znak je tu, ak my budeme Tomu veriť. Veríte Tomu?
(Zhromaždenie hovorí, „Amen.” - Vyd.) Prijmete To. Dobre.
173 Pane Ježišu, oni sú teraz v Tvojich rukách. Nech ten Znak ten Znak,
že Ježiš nie je mŕtvy; ten Znak, že Ježiš vstal z mŕtvych a je tu dnes
večer. On je Znakom Svojho vzkriesenia. On Sám je to Slovo. On je tu,
aby potvrdil všetko čo On povedal. On je tu, aby potvrdil každé
zasľúbenie, ktoré On dal. Keby to ľudia mohli len raz uvidieť, Pane že to
nie je niečo o čom by sme sa mohli len domnievať. To je niečo, čo my
musíme vedieť, Pane. Nie žiadne „znovu vyskúšať,” nemôžeš sa vrátiť
späť a skúsiť to znovu. To musí byť učinené teraz, Prosím, Bože, aby
Ho dnes večer prijala každá osoba, a aby ten Znak Krvi bol použitý v
každom srdci A potom môže byť prebudenie, ktoré prejde tu cez krajinu,
to bude veľké. Otče, my to porúčame do Tvojich rúk v Mene Ježiša
Krista. Amen.
174 A teraz, pokým sme v modlitbe, každý opravdivo stíšený, buďte na
chvíľu bez pohnutia. 
175 Veríte, že je to pravda, že ten Znak musí byť vystavený?
(Zhromaždenie odpovedá, „Amen” – Vyd.) V každom čase, v každom
veku, muselo to byť vystavený.
176 Nuž, čo je ten Znak, je to potvrdenie Jeho Slova. To ukazuje, že On
je to Slovo. Nuž, Slovo hovorí, že On vstal z mŕtvych, a že on žije
naveky. On žije vo svojom ľude, ten istý včera, dnes i naveky. Veríte
tomu? (Zhromaždenie hovorí, „Amen.) Ak vy tomu veríte, potom máte
právo; ak máte ten Znak, Ducha Svätého v sebe, máte právo na všetko,
čo Jeho smrť pre vás vykúpila. Či nebudete tomu veriť? Nuž hraďte,
tak...
177 No, dnes večer sme sa nechystali modliť za chorých. Budeme to
robiť zajtra popoludní. Ale my sme – my sme, dnes večer sme boli
rozhodnutí učiniť oltárnu výzvu.
178 No, priatelia. Ak ste boli niekedy uzdravení, a ak potom ešte žijete
dosť dlho, môžete znovu ochorieť. Ale, ak ste raz vzali ten Znak, máte
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Ho naveky. „Nezarmucujte Ducha Svätého Božieho, ktorým ste
zapečatení až do dňa vášho vykúpenia.” Nie do ďalšieho prebudenia;
vy ste neboli zapečatení; dostali ste sa do citového vzrušenia. „Ale vy
ste mŕtvy a váš život je skrytý v Bohu skrze Krista a vy ste zapečatení
Duchom Svätým.” Ak ste raz pokrstení v toho Ducha Svätého! No, vy
môžete upadnúť, to je pravda. Ale vy sa nemôžete dostať z tej Pečati.
Vy ste do toho v pečatený.
179 Nuž, ak vy nemáte tú Pečať buďme skutočné úprimní. Máme tu
miesto, pre každého, a, môžeme prijať Ducha Svätého. A ak On
uzdravuje nemoci... Prečo to On položil na moje srdce, aby som to
urobil?
180 Nuž, ten istý Ježiš, ktorý vstal z mŕtvych je práve teraz tu. A tak
počúvajte. Slovo nemôže hovoriť jedno a myslieť pri tom niečo iné. On
povedal, „Kdekoľvek sú dvaja alebo traja zhromaždení v Mojom Mene,
tam som Ja v ich strede.” Je to pravda? (Zhromaždenie hovorí, „Amen.”
-Vyd.)
181 Nuž, overte si to, tak ako to robíte. Koľko je tu nemocných,
zodvihnite ruky. Povedzte len, „som nemocný, som v potrebe, alebo...”
Nemusíš byť nemocný. Povedz len, „Potrebujem Boha, brat Branham.
Ja potrebujem Boha, kvôli niečomu. Ja – ja verím, že Ježiš je tu.”
182 Nuž, drž svoj Znak priamo nad tou prosbou. Dovoľ mi povedať ti,
skrze Jeho Slovo, On – On nemôže ísť proti tomuto Slovu. On už
vykúpil vaše túžby, ak sú oni podľa Jeho vôli. A Jeho vôľa je, aby
uzdravil. Jeho vôľa je dať ti tvoje túžby. „On neodoprie žiadnu dobrú vec
tým, ktorí chodia priamo pred Ním,” predkladajúc ten Znak.
183 Nuž, vy ste mi cudzí. Ale počkajte chvíľu, aby ste mohli vidieť. Tu za
mnou, sedia kazatelia, všade okolo sú ľudia. Je tu viera a nevera, vždy
je to tak. Môžete to cítiť prichádzať. Ale to je pomazanie Ducha
Svätého, a ten Duch Svätý je ten Znak. On je ten Znak.
184 Nuž, vy to nemusíte robiť. Všetci neboli Mojžišom, bol len jeden
Mojžiš, ale ľudia to nasledova1i. A tak verte v to že On je dnes živý. On
je tu ako svedok. Nuž, každý jeden z vás má niečo na srdci. Modlite sa.
185 Teraz, ak by On bol tu, povedali by ste, „Pane Ježišu, uzdravíš ma?”
On by povedal, „Ja som to už urobil.” Vidíte On to nemôže znovu urobiť.
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On to už urobil, ale On len chce aby ste v to verili!
186 Nuž on zasľúbil, že v posledných dňoch, to čo Boh učinil v ľudskom
tele, tesne pred Sodomou, pred koncom pohanského sveta, že to sa
znovu zopakuje. On to zasľúbil. A tak, dodrží On svoj sľub?
187 On zasľúbil, Malachiáš 4., že On to urobí a zamanifestuje Svoje
Slovo, „Aby znovu navrátil srdcia detí späť k otcom,” späť do
originálneho letničného Slova. (Brat Branham 5x zaklepal po svojej
Biblii, alebo kazateľni - Vyd.) Nie...
188 Letniční, oni si robia nárok, Letničná organizácia, „To nie je to.”
189 Letnice to je prežitie, nie nejaká organizácia. Oni sa to snažili
zorganizovať, ale nemôžete vidíte? To sa neorganizuje. Letnice, to je
prežitie, to je pečať Božia, Svätý Duch, ktorý prišiel v deň letníc.
190 Nuž vy veríte. Hľaďte sem a verte, že som vám povedal pravdu. A ak
sa On zamanifestuje; ja neviem či to On urobí alebo nie. Ale ak to on
urobí to ukáže to, ten Znak o ktorom som hovoril, že tá Krv bola použitá
a ten Znak je tu, aby preukázal, že tá Krv je správna, že Ježiš Kristus
vstal z mŕtvych. Veríte to? (Zhromaždenie hovorí, „Amen”) Čo by mohlo
byť jasnejšie ako to? Rozumiete? Len verte Tomu. 
191 Brat, sestra a priatelia! v Mene Ježiša Krista, verte Tomu, kvôli svojej
duši a kvôli ostatným. Nikdy nebudete mať inú príležitosť.
192 Ak by mi Boh bol hovoril pred založením sveta keď som bol
myšlienkou v Jeho mysli, tiež tak ako vy, ak by On bol povedal, „V
ktorom veku by si chcel žiť?” Bol by som povedal; že práve v tomto.
Toto je to, ten najslávnejší čas aký je.
193 Veríte tomu, či nie? Vy to môžete poznať že Ježiš Kristus žije. Práve
teraz vo svojom srdci, modlite sa a povedzte, „Pane, Ty si Najvyšší
Kňaz, ktorý dokážeš súcitiť s našimi slabosťami, a ja verím, že Ty si ten
Znak. A teraz hovor ku mne, aby som mohol byť uzdravený.”
194 Niekto môže, a vchádzam do vybraných úsekov, ako, môžete vidieť
kde, tak aby som sa nemusel točiť takto dozadu a dopredu. Všímate si
často krát ...
195 Rozumiete, videnie, keď vidíte videnie, to musí byť vyložené
zároveň. To je otočené naspäť. Tak, tak niekedy, keď máte stovky
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potiahnutí, môžete práve... a len to sa musí vybrať. 

A tak, nech je každý opravdivo úctivý ešte na pár minút.
196 Potom, to bude dokázané. Ak človek niečo hovorí, a – a Boh za tým
nestojí, no potom to nemôže byť Boh. Ale ak sa Boh za to stavia, potom
je to On, ktorý to hovorí. Nech sa to deje na slávu Božiu, ako tu stojím
aby som reprezentoval to Slovo ako Pravdu.

Tam sedí nejaký muž. Ak ty...
197 Prajem vám len aby ste mohli vidieť v tejto dimenzii, toto Svetlo.
Teraz! práve teraz... Vidíte, niečo sa stalo; On to len vytiahol von akoby
tá ľudská časť ležala stranou. To je dar. A keď to pôsobí, vtedy to je – to
je iný svet.
198 Tam sedí nejaký muž, on sa modlí. A, čo mu je, on bol operovaný,
alebo niečo také, na črevách. To bolo už dávnejšie, ale nie je to v
poriadku. Dúfam že on to nezmešká. Jedine, že mi Boh pomôže,
nazvem ho po mene. Pán Price, ver mi, ja ťa nepoznám, ja som cudzí
človek pre teba. Ak je to pravda, vstaň hore. Ak je to pravda a pozná...
Je to pravda? Áno je.
199 Nuž či vidíte? Čo to je? To je Znak, identifikujúci že Ježiš Kristus
vstal z mŕtvych a je ten istý včera, dnes i naveky, pracujúci skrze ľudské
telo, presne tak ako to robil tam pred Abrahámom, tou vyvolenou
Cirkvou, pred Sodomou. A Ježiš povedal, „To sa znovu navráti v
príchode Syna človeka.”
200 Tu, tu je ďalší muž, tu sedí, díva sa priamo na mňa, ozajstný kontakt.
Ten muž trpí na žalúdočné ťažkosti a má problémy s chrbtom. Jeho
meno je pán Flannigan. Ja ťa nepoznám ale to je pravda. To je tvoja
žena, ktorá sedí tam vedľa teba. Ona je tiež nemocná. Veríš, že Boh je
schopný mi to teraz povedať, a ty nájdeš kontakt viery? Tvoja žena má
nemocný chrbát. A má tiež ženskú nemoc, je to v lone. To je TAK
HOVORÍ PÁN.
201 Nuž, čo to je? Kto to činí? Biblia hovorí, že „On je Najvyšší Kňaz
ktorý dokáže súcitiť s našimi slabosťami.” Biblia hovorí, „Božie Slovo je
ostrejšie ako dvojsečný meč”, pri Jeho kázaní Ono seká do rozdvojenia
a nevenuje žiadnu pozornosť ľudskej sláve, alebo denominácii, ani
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ničomu. A potom, To sa tiež identifikuje ako, čo? „Rozoznávač
myšlienok, ktoré sú v srdci.” Je to tak? Je to presne tak. Ak by ste to len
mohli uveriť! Verte len tomu z celého srdca.
202 Tu práve sedí nejaká pani. Ona má nádory. Ona nie je z tadiaľto.
Ona je zo Sacramenta. Volá sa pani Bradleyová. Vstaň, ak je to pravda,
pani, my sa nepoznáme. Zodvihni ruky! ak je to pravda. Je to tak? Ja
skutočne verím že oni sú zničené. Teraz to bola práve nejaká žena,
ktorá tam sedí.
203 Tu je nejaká pani, ktorá sedí tu vzadu. Má klobúk, nejaký do hneda
vyzerajúci klobúk, s perami. Skladá si okuliare. Ona tam sedí, modli sa.
Modlila sa aby sa niečo stalo. Čo ju k tomu vedie že ona sa tak modli?
Tá žena bola práve uzdravená od choroby srdca. Modlí sa za svojho
brata, on je chorý na srdce. A ona má švagra, ktorý nie je spasený, a
ona – ona sa za neho modlí, aby bol spasený. To je TAK HOVORÍ PÁN.
Ak je to pravda, pani vstaň aby to ľudia mohli vedieť. Ona sedí rovno
tam, ako hovorím, modli sa za tých ľudí. Ak je to pravda, pani, zamávaj
rukou dopredu a dozadu, a to oni mohli vidieť.
204 Ako by som jej ja, z tadiaľto z pódia, mohol povedať za čo sa
modlila?
205 Tu je nejaký muž, ktorý sedí rovno tu. on trpí na bolesti vo svojich
kolenách. On sa modlí za priateľa, ktorý je chromý. On – on, skutočne,
on nie je z tadiaľto. On je zo Santa Maria, to miesto sa nazýva Santa
Maria. A on sa volá, nazývajú ho Tony. Postav sa ak je to pravda. Ja
som ti neznámy.
206 Drž svoj Znak pred svojou modlitbou! Boh, keď ten Anjel Pánov ma
stretol pred rokmi ... Keď som sem prvý krát prišiel, chytal som ľudí za
ruku, hovoril som vám, že on mi povedal, že toto sa bude diať. A teraz
toto je niečo väčšie než tamto. Vidíte, vidíte? A to neustále ide ďalej,
(prečo?) držiac ten Znak pred tým. Rozumiete, Svätý Duch, On sám,
On žije. A to je ten Jediný, ktorý to činí On to povedal.
207 Nuž, ak niekto pochybuje, obíďte tých ľudí a spýtajte sa ich, či som
ich niekedy videl, poznal, alebo niečo také. Oni sú tu. To je len začiatok
toho čo sa deje teraz po celej tejto budove.
208 A teraz, tu! ak to Boh môže rozoznať, dovoľte mi aby som vám niečo
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povedal. To je váš stav, tu dnes večer, ktorý potrebuje krst Duchom
Svätým, aby uchopiť ten Znak. Vy – vy... Vy si len myslíte že to máte,
keď to nemáte. Nepustite sa tej príležitosti, priatelia. Verte mi. Ak mi
veríte, že som Boží prorok ... Ó, prepáčte mi, nemienil som to povedať.
Ja sa nenazývam prorokom. Boží služobník, ak veríte, že som Boží
služobník. Hovorím vám v Mene Pánovom.

Zatiaľ čo na chvíľu skloníme svoje hlavy. 
209 Toto je dôležité vyzvanie. Chcem, aby každá osoba tu, každý kto nie
je Kresťan prišiel sem hore na minútku, a dovolil mi modliť sa za seba,
a položiť na neho ruky, kým Je Duch Svätý na mne, zatiaľ čo je tu to
pomazanie. Znak je vystavený, neomylné dôkazy! Zostanete opravdu v
tichosti? Opustite teraz svoje miesta a poďte sem.
210 Ak tá sestra tam, alebo ktokoľvek kto uvádza piesne, zahraj nám.
211 Vystúpte hore. A každý kto nie je Kresťan, vystúp sem, a zastaň si tu
pri oltári, len na chvíľu. To je dobre. Nech ťa Pán žehná môj brat, Pán
nech ťa žehná, sestra. Poďte sem rovno okolo oltára. Každá osoba ...

Poď, každá duša obtiažená hriechom,

U Pána je milosrdenstvo.
212 Nuž, urobíte to? To je správne. Poďte rovno sem, postavte sa tu len
na chvíľu, vy bez Krista. Hľaďte, oneskoruje sa, priatelia. Anjel smrti by
mohol v každej chvíli oddeliť medzi Nevestou a cirkvou. Ne...

Každá duša obtiažená hriechom, 

U Pána je milosrdenstvo, (či neprídete teraz, zatiaľ čo spievajú?)

On vám iste dá odpočinutie.
213 Prečo? Keď vám dáva ten Znak, potom vy ste v odpočinku
rozumiete? Vy máte zidentifikovanie. Pán poslal Svoje Posolstvo,
zidentifikoval To, Stĺp Ohňa.

Len Mu dôveruj, len...
214 Kresťania, vy ktorí máte ten Znak, modlite sa Hriešnici bez Krista,
príďte, kým On je tu tak jasne zidentifikovaný, ako Znak. Znak, že On
nie je mŕtvy, že on vstal z mŕtvych. Prídete teraz?
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Spasí ťa! On ťa spasí teraz.

Len Mu dôveruj...
215 Len Mu dôverujte! Vy hovoríte, „Brat Branham, ja neviem ako to
mám urobiť.“ Poďte sem, všetko to čo musíte urobiť, je len povstať
rovno hore. Počúvať na Svätého Ducha. To je ten spôsob, že tie veci
fungujú, len počúvať na Neho. On to zasľúbil.

Práve tak, ako on zasľúbil činiť tieto veci v tomto poslednom čase, tak
On zasľúbil spasiť zahynuté.
216 Vy hovoríte, „Dobre, ja patrím do cirkvi, brat Branham.“ To nie je to
čo sa vás pýtam.
217 Pýtam sa vás teraz, „Ste spasení? Ste Kresťan?“ Ak nie, poďte hore.
Poďte hore. Žiadam vás v Mene Kristovom, poďte.

Dôveruj Mu, len ...
218 To je ono, vstúpte priamo, poď rovno ku oltáru teraz, brat.

On ťa spasí, On ťa spasí, On ťa spasí teraz.

Čo musíš robiť?

Len Mu dôveruj, len Mu dôveruj, 

Len Mu teraz dôveruj;

On ťa spasí, On ťa spasí, On ťa spasí teraz.
219 To je správne, poďte rovno vpred, priatelia, poďte rovno dopredu.
Modlite sa teraz všetci Kresťania. Pamätajte, ľudia by mohli prísť, toto
by mohla byť ich posledná príležitosť, ktorú vôbec budú mať. Toto by
mohla byť ona. Keď On môže rozoznávať myšlienky srdca, On mi to
hovorí a to je pravda, „Mnohí, ktorí ste tu!“ Nedovoľte aby vás Satan
klamal, sestra, brat. Nedovoľte mu to robiť, prosím vás, nedovoľte.
Prijmite Boží Znak dnes večer. Prídete teraz? Teraz!

Budeš Mu len dôverovať, len Mu dôveruj, 

Len Mu teraz dôveruj; 

On ťa spasí, On ťa spasí,

On ťa spasí teraz.
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220 Ó, Bože, ja to prosím v Ježišovom Mene, aby si Ty pohliadol dole na
toto poslucháčstvo a prečesal si ho. Prosím, aby ten veľký Svätý Duch,
ktorý je teraz tu prítomný, ukazujúci nám Ježiša Krista, ako toho istého,
včera, dnes i naveky...

Pane, nie je žiadna šanca pre Satana, aby sa pokúšal votrieť okolo
toho. Tu Ty – Ty preukazuješ Svoju vlastnú totožnosť, stojac tu medzi
nami v ľudskom tele, a identifikuješ sa skrze ten Znak, ktorý vždy
preukazuje Tvoju totožnosť. Ten Znak je nato, aby identifikoval Ježiša
Krista, Jeho vzkriesenie. A On je teraz tu identifikujúc Ho, činiac to isté
čo On činil, keď On tu stál v telesnom tele. Ó, Bože Otče, nech títo
ľudia vidia a uvedomia si, že všetky tieto Písma a všetko je dokonale
vyplnené.
221 Nech by teraz prišla každá duša, Pane. Choď ešte raz, Otče, a hovor
do tých sŕdc, tak si budem istý, že... Prosil som ťa a viem, že Ty to
učiníš. Ty si vždy odpovedal na naše prosby. Hovor ešte raz Pane, som
si istý, že niektorí cítili, aby to urobili, ale oni to ešte neurobili. Udeľ to
Pane, aby oni teraz prišli. Prosím skrze Ježišove Meno.
222 So sklonenými hlavami, vstaňte (vstanete?) a poďte teraz, zatiaľ čo
to znovu teraz spievame. Vystúpte rovno, vyjdite. Práve cítim vo svojom
srdci; To nikdy nebolo falošné. Rozumiete?

Len Mu dôveruj,
223 Povstanete? poďte sem, postavte sa okolo oltára. Nie ... To môže byť
posledná príležitosť akú kedy máte. Ak tá malá pochybnosť bola vo
vašej mysli, nedajte – nedajte si vziať žiadnu príležitosť. Nedaj si vziať
žiadnu príležitosť priateľu. Vidíte, dažde prichádzajú a ľudia to
nepoznali. Anjel smrti uderil, ľudia si nemysleli že by to tak bolo, Mojžiš
im povedal, že sa to stane. On bol jasne identifikovaný Bohom.
224 Vy hovoríte, „Ale ja som Prezbyterián. Ja som Metodista. Ja som
Baptista.“ Ja ne... To s tým nemá vôbec nič. Rozumiete?
225 Poďte! Ja vás žiadam, poďte teraz, poďte a skutočne Ho prijmite.
Ne... Vy by ste si mali byť opravdu istí, ak ste prekontrolovali svoje
pneumatiky pre rýchlou jazdou, pred odjazdom skontrolujete svoje auto.
Či budete mať v sebe stotožnenie vzkriesenia? Či prídete? Boh ťa
žehnaj. To je dobre. O šesť, sedem, osem viac prišlo od vtedy. Len
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hrozne nerád by som to takto zakončil. Prídete? Boh ťa žehnaj, mladý
muž. Žehnaj teba, pani.

Teraz On ťa spasí, on ťa spasí.
226 Boh ťa žehnaj, mladý muž. Ak to chceš vedieť, bol si jeden z nich. To
je ono.

Len Mu dôveruj,
227 Nuž, či to nie je niečo čo ich vidí prichádzať? Jemu ... Hľaďte, Duch
Svätý sa nikdy nemýli. Je to presne tak.

Teraz On ťa spasí, on ťa spasí, On ťa spasí teraz.
228 Ste si teraz skutočne istí? Ako tá melódia ďalej znie, keď budete
prichádzať, pomaly. Mohli by ste Mu dôverovať? Či by ste Ho vzali za
Jeho Slovo?
229 Povedzte, „Pane, vždy som chcel toto blízke obecenstvo, to je niečo
skutočné. Ja, ja to skutočne chcem Pane, ale ja som videl tak mnoho
napodobenín Toho.“ Prečo, určite to je Satan, on – on to robí, aby vás
uvrhol na nesprávnu cestu, „Ja – ja som videl tých, ktorí tvrdili tiež to.“
To, to, vidíte, to len ukazuje, že niekde existuje to pravé. Ak nájdete
falošný dolár, to je len preto že to je napodobenina toho pravého doláru.
Rozumiete?
230 Neprídete? Dôverujte Mu opravdivo, kvôli Duchu Svätému. Keď on je
tu pred vami tak zidentifikovaný, identifikujúc sa tu asi pred tritisíc
ľuďmi, prejavujúc sa. On to činil pred päťsto tisícami v Bombay. On to
činil pred okolo stopäťdesiat alebo stosedemdesiat tisícami v Durbane,
v Južnej Afrike kde tridsať tisíc domorodcov na jeden krát prišlo ku
Kristu. Vidíte? Evanjelium je tu v Amerike u konca, priatelia. Ona je u
konca. Keď mi veríte, že som spojený s Bohom, pamätajte, to je
pravda. Či neprídete teraz?
231 Požiadam tu našich slúžiacich bratov, či by oni nezišli dole z pódia a
nepostavili sa tu dookola s modlitbou za ľudí.
232 Vy ostatní, môžete skloniť svoje hlavy, ak chcete prísť, zatiaľ čo oni
tu stoja okolo oltára. Budem sa s vami modliť.
233 Chcem, aby ste vy zišli tam dole, pretože títo ľudia sa stanú členmi
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vašich cirkví. Oni prišli prijímajúc teraz Krista.
234 Či prídete postaviť sa okolo, ktokoľvek ďalší môže ešte stále prísť?
Oltár je stále otvorený. Oni nemusia... Zanedlho môže byť príliš pozde.
235 Pomyslite len, veľký Duch Svätý prichádza, identifikuje živého Ježiša
Krista, po dvoch tisícom rokoch, vidíte Jeho skutočnú prirodzenosť, činí
to isté, ako to on zasľúbil, že to bude činiť. Je to tak.
236 Som za vás tak vďačný, priatelia. Vy ste ľudia tej jedenástej hodiny,
ktorí tu stojíte, len vstúpiť. Som tak rád, že prichádzate. Každý jeden z
vás, pamätajte, to bol Boh, ktorý vám povedal aby ste prišli. Telesne by
ste to vy nemohli urobiť, ale Boh vám povedal aby ste to urobili.
237 Nuž zatiaľ kým ti bratia a ja sa tu modlime nech Pán ... (Niekto sa
pýta brata Branhama niečo ohľadne ďalších slúžiacich bratov - Vyd.) „Či
je tu niekde ešte nejaký kazateľ?“ Samozrejme, každý slúžiaci brat
nech sem ide. Vy tu dookola máte zbory a všetko; poďte, zhromaždite
sa tu dookola s týmito ľuďmi. Niektorí z nich sú ľudia ktorí zblúdili.
Niektorí z nich prichádzajú po prvý krát a oni tu teraz stoja. Vystúpte
rovno sem medzi nich. Vojdite rovno medzi nich. Pristúpte rovno,
povedzte im, „Ja som pastor ten a ten. Som tu aby som sa s tebou
modlil, brat. Milujem ťa a som tu, aby som sa s tebou modlil.“
238 Hľaďte, vy, poďte stadiaľto hore. Vystupujte stadiaľto, tu je nejaká
miestnosť. Stadeto hore. Len...
239 To je ono, pristúpte rovno medzi ľudí, povedzte, „Som pastor ten a
ten.“ Položte svoju ruku na niečie rameno, povedzte, „Idem, aby som sa
s tebou modlil, drahá sestra, drahý brat. Idem ti pomôcť ku Kristu.“ Len
pristúpte teraz, povedzte, „Ja, ja budem rád, ak budem môcť niečo pre
teba urobiť. Budeme sa teraz modliť.“
240 Prosil som zhromaždenie, nech s nami teraz skloní hlavy, zatiaľ čo
sa budeme modliť.
241 Každý jeden z vás pastorov chopte sa niekoho, chopte sa niekoho
na koho môžete položiť ruky. Každý pastor, dostaňte sa medzi ľudí,
položte na niekoho ruky. To je ono.
242 Každý jeden z vás vyznajte že ste boli prevrátení. A pamätajte, ten
istý Ježiš je práve teraz tu. Tak mi pomôžte, to Svetlo je práve tu medzi
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vami. On je Kristus. Proste Ho len, aby vám odpustil a Boh vás očistí od
každého hriechu. Len tam teraz zotrvajte. A pastor vás povedie rovno
ku pokániu a rovno do Znaku, a ten to vyrieši.
243 Pane Ježišu, my prinášame Tebe, dnes večer, Pane, všetky tieto
vreckovky a všetko, na slávu Božiu, aby si Ty uzdravil všetkých a
každého jedného z nich, ku Tvojej sláve.
244 Otče, toto poslucháčstvo, my Ťa vidíme tak jasne zidentifikovaného
skrze Tvoje Slovo. Zidentifikovaného ako Osobu Pána Ježiša, tu vo
forme Svätého Ducha, pohybujúceho sa cez ľudí, rozoznávajúceho
myšlienky ktoré sú v ich srdci, uzdravujúceho ich nemoci a volajúceho
ich ku pokániu, ten veľký mocný Syn Boží. Ja ich porúčam Tebe, Otče,
ako znaky ich viery v Tvoje uverené... v Tvoje predpovedané Slovo.
Slovo o ktorom si povedal, že ho vyplníš. Dôverujem Pane, že Ty im To
potvrdíš. Oni sú Tvoji. Oni sú darmi lásky; Ja ich odovzdávam Tebe
Otče. V Mene Ježiša Krista, spas každého jedného z nich, Pane. Naplň
každého z nich Duchom Svätým. Udeľ to , Ó Večný Bože. Nech Tvoj
Duch a milosť spočinie na nich, ku Tvojej sláve.

***
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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